
Generalforsamling den 6. oktober 2004
1. Valg af dirigent

Bestyrelsen indstillede Stig Henriksen som dirigent. Stig blev valgt.

2. Valg af to stemmetællere
Dan og Klaus blev valgt. Ved generalforsamlingens start var der 43 mødt 43 stemmeberettede. I 
løbet af generalforsamlingen mødte yderligere 8 op.

3. Formandens beretning
Formand Kurt Svendsen fremlagde formandens beretning. IU formand Søren Sibbesen og 
næstformand Helle Stuart supplerede med henholdsvis beretning fra IU og årets børne- 
ungdomarbejde. Beretningerne er vedlagt som bilag.

Birgitte spurgte til kriterier for udvælgelse af de børn, der var inviteret til at deltage i 
natroningsarrangementet. Helle svarede, at invitation var givet til børn over 14 år med nogen 
roerfaring og beklagede at Katrine ikke havde modtaget invitation. Hun var på invitationslisten. 
Derudover var der ingen bemærkninger til beretningerne, og de var dermed godkendt. 

4. Det reviderede regnskab for den foregående sæson og regnskabsoversigt 
for den indeværende sæson

Kasserer Inge Ribers gennemgik på overordnet niveau regnskabet for den indeværende sæson, og 
fremhævede bl.a., at vi kan forvente at stå med en rigtig god likviditet på næsten 100.000 kr. ved 
årsskiftet, hvilket vi også har brug for i forhold til byggeriet. Inge fortalte, at vi rent 
kontingentmæssigt havde budgetteret med en indtægt på 196.000 kr. men at den reelle indtægt vil 
være ca. 250.000 kr., altså godt 50.000 kr. mere end det budgetterede.

Thomas spurgte til elitepuljen i det reviderede regnskab for 2003. Inge forklarede, at elitepuljen er 
en pulje, hvor klubben kan søge tilskud til træningslejre, startpenge mv. til klubbens eliteroere. 
Pengene der til deles tilfalder klubben samlet, men søges på baggrund af roernes resultater.

Klaus undrede sig over underskuddet på K4-løbet som vi afholdt for første sidste år. Inge forklarede 
at en del af underskuddet skyldes manglede indbetalte startgebyrer, men at der er løbet 850 kr. ind i 
år.

Endelig blev der spurgt til størrelsen af udgifter til rengøring. Inge svarede at klubben har et 
rengøringsfirma til at varetage rengøringen, og at posten på de 36.000 kr. dækker udgifter til 
firmaet.

5. Indkomne forslag, reduktion af antallet af bestyrelsesmedlemmer
Bestyrelsen har fremlagt forslag om 5 mindre ændringer i lovene. Kurt forklarede, at vores love 
bærer præg af mange års knopskydning, og at de generelt trænger til en revidering. Bestyrelsen har 
udvalgt 5 ændringer, de mener er de mest påtrængende af få ændret. Ændringerne har alle til formål 
at præcisere teksten.

De 5 ændringer blev behandlet hver for sig:



Ændring 1: 
Nuværende lovtekst:

§ 8. Bestyrelsen er ansvarlig for, at der på klubtavlen altid er opslået en liste over de af bestyrelsen 
godkendte rednings- og svømmeveste.

Stk. 2. Alle nye medlemmer skal ved roning være iført en godkendt vest, indtil svømme-, entrings- og 
roprøve er bestået. Alle aktive medlemmer skal, senest  én måned efter indmeldelse, være ejer af en 
godkendt vest til eget brug.

Stk.  3. Alle medlemmer under 15 år skal  ved al  roning og sejlads være iført  en godkendt vest. 
Dispensation kan kun gives ved forældrenes underskrift og bestyrelsens godkendelse.

Ændres til:

§ 8.  Alle  nye  medlemmer  skal  ved  roning  være  iført  en  godkendt  vest  (CE-mærket),  indtil 
svømme-,  entrings-  og  roprøve  er  bestået.  Alle  aktive  medlemmer  skal,  senest  én måned  efter 
indmeldelse, være ejer af en godkendt vest til eget brug.

Stk.  2. Alle medlemmer under 15 år skal  ved al  roning og sejlads være iført  en godkendt vest. 
Dispensation kan kun gives ved forældrenes underskrift og bestyrelsens godkendelse.

Ændringsforslaget blev enstemmigt vedtaget.

Ændring 2
Nuværende lovtekst:

§ 10. Alle medlemmer skal under roning i perioden 1. oktober -1. maj (vintersæsonen) være iført 
godkendt  vest.  Ved roning uden for  dagligt  roområde  (fastlagt  i  sikkerhedsreglementet)  i  nævnte 
tidsrum, skal der være mindst to både i følge. Bestyrelsen kan dog efter ansøgning give dispensation til 
at ro alene.

Ændres til:

§ 10. Alle medlemmer skal under roning i perioden 1. oktober -1. maj (vintersæsonen) være iført 
godkendt vest. Roning må højest foregå 200 m fra land. Ved roning uden for dagligt roområde (fastlagt 
i sikkerhedsreglementet) i nævnte tidsrum, skal der være mindst to både i følge. Bestyrelsen kan dog 
efter ansøgning give dispensation til at ro alene.

Ændringsforslaget blev enstemmigt vedtaget.

Ændring 3
Nuværende lovtekst

§  16. Standerhejsning  afholdes  i  marts  eller  april  måned. Sammen  med  indbydelse  til 
standerhejsning  udsendes  formandens  skriftlige  beretning  for  den  foregående  sæson  og  det 
reviderede  regnskab med kassererens kommentarer og revisorernes påtegninger til  alle klubbens 
medlemmer.



Ændres til:

§  16. Standerhejsning  afholdes  i  marts  eller  april  måned. I  forbindelse  med  standerhejsningen 
afholdes  medlemsmøde,  hvor  bestyrelsens  planer  samt  budget  fremlægges.  Datoen  for 
standerhejsningen varsles medlemmerne mindst 10 dage før afholdelsen.

På opfordring fra flere foreslog bestyrelsen en tilføjelse til den foreslåede ændring, sådan at de 
reviderede  regnskab  fra  foregående  år  også  behandles  på  medlemsmødet.  Der  blev  stemt  om 
ændringsforslag, og det blev med overvejende flertal besluttet. ( 40 for, 2 imod 3 undlod). Den nye 
§16 lyder som følger:

§  16. Standerhejsning  afholdes  i  marts  eller  april  måned. I  forbindelse  med  standerhejsningen 
afholdes medlemsmøde, hvor det reviderede regnskab for foregående år samt bestyrelsens planer samt 
budget  fremlægges.  Datoen  for  standerhejsningen  varsles  medlemmerne  mindst  10  dage  før 
afholdelsen.

Ændring 4
Nuværende tekst:

§ 18. Idrætsudvalgets vigtigste opgave er at motivere klubbens medlemmer til deltagelse i sportslige 
arrangementer arrangeret af klubber under DKF. Idrætsudvalgets arbejdsområde omfatter endvidere 
planlægning  af  klubbens  sportslige  arrangementer.  Idrætsudvalgets  formand  sammensætter  et  i 
drætsudvalg på  fire personer ud fra klubbens medlemmer, heraf  tre fortrinsvis uden for bestyrelsen. 
Ved  vakance  supplerer  idrætsudvalget  sig  selv.  Idrætsudvalgets  beslutninger  skal  forelægges 
bestyrelsen til godkendelse på førstkommende bestyrelsesmøde.

Stk. 2. Idrætsudvalget kan godkende enkeltmedlemmer til instruktører som leder træningen af de nye 
roere på faste dage i sæsonen.

Ændres til:

§ 18. Idrætsudvalgets vigtigste opgave er at motivere klubbens medlemmer til deltagelse i sportslige 
arrangementer arrangeret af klubber under DKF. Idrætsudvalgets arbejdsområde omfatter endvidere 
planlægning  af  klubbens  sportslige  arrangementer.  Idrætsudvalgets  formand  sammensætter  et  i 
drætsudvalg på  fire personer ud fra klubbens medlemmer, heraf  tre fortrinsvis uden for bestyrelsen. 
Ved  vakance  supplerer  idrætsudvalget  sig  selv.  Idrætsudvalgets  beslutninger  skal  forelægges 
bestyrelsen til godkendelse på førstkommende bestyrelsesmøde.

Stk. 2. Idrætsudvalget kan godkende enkeltmedlemmer til instruktører som leder træningen af de nye 
roere.

Forslaget blev enstemmigt vedtaget



Ændring 5
Nuværende tekst

§ 24. Som bilag til love for Hvidovre Kajakklub er af bestyrelsen udarbejdet følgende reglementer:

- Sikkerhedsreglement.

- Bådreglement.

- Nøglereglement.

- Indskud og kontingent.

Et eksemplar af disse reglementer skal forefindes i klublokalet.

Ændres til:

§ 24. Som bilag til love for Hvidovre Kajakklub er af bestyrelsen udarbejdet følgende reglementer:

- Sikkerhedsreglement.

- Bådreglement.

- Nøglereglement.

- Ordensreglement for brug af klubben

Et eksemplar af disse reglementer skal forefindes på Hvidovre Kajakklubs hjemmeside.

I  forbindelse  med  behandlingen  af  forslag  blev  det  påpeget,  at  det  er  vigtigt,  at  der  forefindes 
eksemplarer  af  klubbens love og reglementer  i  klubstuen,  og at  de også bør  være  på groupcare. 
Bestyrelsen gav tilsagn om, at de vil  sørge for at der bliver ophængt et lamineret sæt af love og 
reglementer i klubben, ligesom der vil være kopier til uddeling til nye medlemmer.

Herefter blev forslaget med overvejende flertal vedtaget.

Uddeling af årets handicappokaler
Klaus Rørhauge, som er den der fører pointregnskabet for handicapturneringen fortalte, at det 
dårlige vejr har betydet, at der i år er aflyst hele to handicap, hvilket er uhørt mange! Over 60 har 
deltaget på den lange distance, og 10 på den korte. Vinderen af den korte distance blev ligesom 
sidste år Simon Andersen.

På den lange distance var der et meget tæt opløb mellem nr. 1 og 2. Faktisk blev vinderen først 
fundet i det allersidste løb, hvor overhalede nr. 2. Vinderen blev Lars Rønnebeck og Dan Larsen 
måtte nøjes med anden pladsen.
 

6. Indskud, kontingenter og gebyr 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent satser. Det blev enstemmigt vedtaget.



7. Valg af bestyrelse
 Formand, Kurt Svendsen blev genvalgt. 
 Næstformand, Helle Stuart blev genvalgt 
 Kasserer, Inge Ribers blev genvalgt
 Tilsynsførende for hus, Mark Rasmussen blev genvalgt
 Formand for Idrætsudvalget, Søren Sibbersen blev genvalgt
 Menigt bestyrelsesmedlem, Peter Schrøder blev valgt
 Menigt bestyrelsesmedlem, May-Britt Dollmeyer blev genvalgt

Valg af formand for bådudvalget. Lars Broberg blev valgt. Lars vil arbejde med en model, hvor 
bådene fordeles/adopteres til udvalgte medlemmer, der vil påtage sig at stå for reparationer af disse 
både. Lars vil koordinere og selv hjælpe til. Klaus meldte sig til at stå for klubben kaproningstoere. 

8. Valg af revisor
Bjarne Ingerslev genvalgt

9. Fremtidig virksomhed, herunder udvidelse af klubhus
Inge fortalte om forløbet med byggeprojektet. Status lige nu er, at der er søgt og bevilget penge 
henholdsvis i kommunen og i bygge- og anlægsfonden. Flere fonde vil muligvis blive ansøgt. Der 
er lavet tegninger til en udvidelse med to ekstra kajakhaller og en træningssal. Der er indhentet 
priser på fundamentet, og priserne på resten er undervejs. Når alle priser er på plads skal der laves 
en plan finansieringen. Der vil blive indkaldt til en ekstraordinær generalforsamling, så snart alt 
dette er på plads. Hvornår turde Inge ikke sige, da alle tidsplaner indtil videre - af forskellige grunde 
– er blev rykket.

Inge fremviste den minimodel, som Keld har lavet af det nye klubhus, og den blev positivt 
modtaget. Der var ros til byggeudvalgets arbejde.

Helle repeterede vinterens aktiviteter:
1. Tirsdagsgymnastik på Langhøjskolen fra 19.00-21.00  - er startet

2.
3. Onsdagsløb i klubben kl. 18.30 - er startet
4. Fredagspolo i Avedøre Svømmehal kl. 20.00-22.00- starter den 22. okt
5. Fællesroning om lørdagen, omklædt kl. 10.00 - er startet
6. Lørdagssvømning på Langhøjskolen kl. 15.00-16.30- starter den 23. okt
7. O-løb og Havneræs

Et nyt medlem (Lise) spurgte hvorfor man som medlem først får stemmeret på generalforsamlingen 
efter 6 mdr. Det virker urimeligt, når rosæsonen først starter i maj.

Kurt forklarede at reglen er til for at forhindre ”kup”. Herefter var der en længere debat om 
rimeligheden i den stramme regel vedrørende stemmeberettigelse. Bestyrelsen gav tilsagn om, at de 
vil kigge på reglen til den næste generalforsamling



10.Eventuelt
Kurt fortalte, at for at skaffe skabe til de nye medlemmer har der været en ”skabsaktion”, hvilket 
har betydet, at vi nu har fået frigivet ca. 20 skabe. Får man et skab, skal der navne på. Fra fleres side 
blev det nævnt, at der altid bør være skabe ledige, så man kan låse værdigenstande inde, når man er 
ude og ro. Der blev foreslået at indføre brugerbetaling, og der var et forslag om at inddrage alle 
private skabe. Det forsalg var der mange indvendinger mod. Bestyrelsen vil revurdere vores 
skabsordning og finde en passende løsning.

Der blev opfordret til at alle tjekker om deres mailadresse på groupcare er rigtig.

Birgit opfordrede til at klubben får en rygepolitik og tilbød i den forbindelse et 
rygeafvænningskursus, gratis. Der blev klappet!

Nanna informerede om, at der afholdes holdlederkursus den 23/10 i klubben og opfordrede forældre 
og andre med interesse for at hjælpe til ved stævner om at deltage. Interesserede kan melde sig til 
Nanna.

Så var der en lang snak om klubbens holdning til havkajakker. Kurt indledte debatten med at sige, at 
han umiddelbart ikke kan se at endnu en bådtype med de pligter, der deraf følger vil gavne klubben 
i forhold til de ting vi står for. Vi har mange tilbud, og havkajakker vil som sådan ikke berige 
klubben. Det var der delte meninger om. I debatten blev bl.a. fremført:

 At der er forskellige regler for hvordan man entrer havkajakker og andre kajaktyper
 At havkajakker ikke tiltrækker unge mennesker
 At der ikke står noget i vores love om at man ikke må købe sig en havkajak
 At vi måske skal forsøge at indlede et samarbejde med f.eks. roklubben om havkajakker for 

i det hele taget at øge aktiviteten i havnen.
 At havkajakker af nogle medlemmer er savnede.
 At det er to forskellige måder at ro på, og dermed kræver yderligere instruktion
 At man sagtens kan forestille sig at kombinere havkajakker med vores øvrige bådtyper
 At det både er nye medlemmer, men at der også er intereserede havkajakroere blandt de 

gamle medlemmer

Formanden lovede, at punktet vil blive taget op på medlemsmødet i foråret med henblik på en 
vejledende afstemning om klubbens holdning. Der blev desuden givet tilsagn om at klubben 
forinden tager kontakt til roklubben for at drøfte evt. samarbejdsmuligheder.

Tak for en god generalforsamling
Som afslutning på generalforsamlingen blev standeren strøget (med flot lysspot og en enkelt til 
halsen). Kurt takkede Sanne for de år hun har siddet i bestyrelsen og gav Sanne et par flasker vin.

Bilag 1: Formandens beretning 2003

” Kære klubkammerater
Et år er nu gået siden jeg fik lov til at bære stafetten som formand for Hvidovre Kajakklub. Et år der 
har været spændende, lærerigt – og positivt for mig selv, og som i mine øjne også har været et 



udmærket år for Hvidovre Kajakklub. Æren for at det har været et udmærket år for Hvidovre 
Kajakklub kan heldigvis ikke tilskrives enkeltindivider; men er resultatet af en positiv og 
konstruktiv indsats fra mange H.V.K.’ere, som hver især har bidraget til at løfte klubben; men mere 
herom senere.

På det sportslige plan har den netop afsluttede sæson været rimelig. Årsagen til at jeg kun siger  
’rimelig’ er, at HVK er en klub med stærke sportslige traditioner – og set i dette lys har sæsonen 
2004 ikke hævdet sig specielt. Resultatmæssigt kan vi især fremhæve resultaterne for vore 
ungdomsroere, som har haft en meget flot sæson. Også den lidt ældre gruppe markerede sig flot ved 
Grand Master Games i Bergen. På trods af at HVK er blandt de klubber der møder talrigest op, når 
der er løb, så tror jeg man kan sige, at vores løbsdeltagelse er svagt dalende, idet det fortsat er en 
relativ lille andel af medlemmerne, der har stået for størstedelen af  de løbstilmeldinger, vi har haft i 
år.
Kilometermæssigt bliver der dog fortsat pløjet mange furer i vandet ude i Kalveboderne, og det er 
dejligt at se så mange, der konstant er ude at nyde vandet, der omgiver os – også på en gråvejrsdag.
I en kajakklub er man i højere grad end i mange andre sportsgrene underlagt vejrguderne – og jeg 
mistænker at nogen har glemt at bede til dem i år. I hvert tilfælde havde vi adskillige barske dage i 
maj og juni måned, som medførte ikke færre end 2 aflysninger af handicapløbet – alligevel har 
handicapløbet været velbesøgt, og det har også været dejligt at se flere nye medlemmer på banen, 
og til efterfølgende fælles grillning – og der er plads til flere til næste år.

Begynderinstruktionen blev overtegnet hurtigere end jeg kan sige entringsøvelse.  Vi har således 
været nødt til at afvise et stort antal, som har søgt om en plads på vores begynderhold – det er svært 
at holde tal på; men vi har formentlig måtte afvise i omegnen af 60 personer i år. Vores trofaste 
instruktørkorps  nåede at køre to hold igennem samt et enkelt turbohold, og langt de fleste af 
aspiranterne holdt ved, og er i dag fuldbefarne medlemmer. På børneinstruktionen som har kørt om 
mandagen har der ligeledes været meldt fuldt hus, og det tyder også her på, at mange af børnene har 
taget kajakroningen til sig, og vil ende med at blive blivende medlemmer i vores klub. Vi har også 
kørt et forsøg, hvor Ivan har påtaget sig at forestå instruktion for seniorer +60. Vi skal nu sammen 
med Ivan vurdere, om vi skal prøve igen til næste år. 

Medlemstilgangen har været stor, og vi tæller således i dag ca. 280 medlemmer, hvoraf der har 
været en tilvækst på ca. 20 medlemmer i år. En tilvækst, som jeg ikke umiddelbart har kunnet spore 
ved øget belastning på klubbens materiel og pladser; men derimod i høj gad har kunnet aflæse på 
klubbens økonomi, som har haft stor gaven af instruktionsgebyrer og flere medlemmer.

Især instruktionsholdende var i starten af sæsonen ramt af en noget miserabel bådpark, som det ikke 
var lykkedes os at få styr på. Dette gav utilfredshed og stress på – både blandt roere og instruktører. 
Heldigvis var der især én der trådte i karakter (Lars Broberg), og efter et par måneder skulle man 
faktisk lede for at finde en båd der var ude af funktion – flot ! Vi har igen i år investeret kraftigt i 
vedligehold og fornyelse af bådparken, idet vi har anskaffet 3 turbåde, 1 børne to’er, 2 børne enere 
og en tur 2’er. Vi har desuden fået foræret en børne 2’er af Ole Torp (Vajda).

Som arrangør har H.V.K. igennem det sidste år forestået Kalvebodsløb, Juleræs og K-4 løb. 
Kalvebodsløbet gik som sædvanligt rigtig godt – og er efterhånden ved at bide sig fast, som en 
tilbagevendende bestanddel i Hvidovres liv. Juleræset måtte desværre aflyses for 3’die gang i træk – 
så lad os alle krydse fingre for godt vejr lørdag d. 4 december, så man ikke helt glemmer løbet. 
Vores K-4 løb blev afholdt i sommer – antallet af deltagende både var i underkanten; men alle 



havde trods alt en dejlig dag hernede. Vi har besluttet at give løbet en chance igen til næste sommer, 
hvorefter vi vil vurdere løbets fremtid.

Vore klubhus bærer efterhånden præg af slidtage visse steder – og er også ved at blive for trangt. Vi 
påbegyndte derfor sidste år at byggeprojekt, hvis mission det var at udvide af antallet af bådpladser 
samt øge vores plads til stue og træningsrum. For et år siden havde vi nok lidt optimistisk håbet, at 
dette mødet var blevet afholdt i nye rammer; men vi må nok indse at ’ting tager tid’ – det kommer 
men bare ikke så hurtigt som håbet. Byggeudvalget vil fortælle lidt mere herom under eventuelt. 
Med hensyn til slidtage – så har der i årets løb været afholdt to rengøringsdage, som i mine øjne har 
flyttet meget. Der har været flot fremmøde, hvor de fremmødte har rykket på de opgaver de har fået 
tildelt – flot ! Der er sideløbende blevet udført et flot stykke arbejde af medlemmer der har fikset 
toiletter, vandrør, har malet omklædningsrum o.s.v. – skønt ! Det er det der skal til.

På det sociale område har det forgangne år budt på en successfuld vise/danseaften, en børnefest, et 
klubmesterskab, en havkajaktur på sydsjælland og en Svejbæktur – herlige oplevelser for 
deltagerne.

Da jeg startede som formand for et år siden drog jeg en parallel til Flintestones bil, som mit ideal. 
En bestyrelse der sidder ved rattet, for at sikre at kursen holdes. Bestyrelsen skal også skabe 
fremdrift med sine fødder; men helst ikke alene. Hvis bestyrelsen løber alene, så sker der nemlig 
det, at det går for langsomt og den bliver for dominerende. Samtidig sker der det, at passagererne  
på bagsædet  bliver for fede, glemmer at man også selv kan være med til at skabe fart – og begynder 
at brokke sig over at ’dem på forsædet’ gør for lidt for mig – utilfredshed eller ligegyldighed er 
resultatet. Så når jeg opfordrer alle til at bruge fødderne, så mener jeg at man kan sætte ind hvor 
man synes, og i det omfang man orker. Bestyrelsen elsker initiativer der gavner livet i HVK.
Jeg har været meget imponeret over både bestyrelse og passagerer i vores Flintstone bil i år. Jeg 
synes vi har haft et fortrinligt samarbejde i bestyrelsen i det forgangne år – og er meget imponeret 
over den indsats jeg har set fra medlemmernes side – det spænder lige fra dem der har officielle 
titler som f.eks. instruktører til dem der giver en hånd med når de ser at det behøves et eller andet 
sted. Det er dejligt at se den generelt positive omgangstone jeg oplever, der er i klubben imellem 
medlemmerne – og den åbenhed der er overfor nye der viser sig hernede – lad os holde fast i dette, 
så H.V.K. fortsat kan tælles blandt de bedste 10 foreninger i Danmark.

Bilag 2: IU formand Søren Sibbesen beretning 

Som det allerede er nævnt, har klubben igen i år høstet en del medaljer lige fra DM –kortbane og 
marathon, jyske mesterskaber, Tour de Gudenaa osv. Dette skyldes ikke mindst den meget aktive 
børne- og ungdomsafdeling som altid er indstillede på ikke at tage tomhændet fra stævnerne. Det er 
dejligt at se en sådan kampånd, hvor der ikke gives ved dørene. Det er bare godt gået, og jeg ser 
selvfølgelig frem til lige så gode resultater næste år.

Instruktionsforløbet i den forgangne sæson:
Der har igen i år været et normalt instruktionshold samt et turbohold som er blevet genopfyldt under 
vejs. Enkelte af instruktørerne ud over det normale instruktionshold ligeledes formået at tage nogle 
nye medlemmer under sine vinger som sidemandsoplæringer. Jeg er overbevist om at vi igen i år 
har haft en massiv tilgang af fuldbefarende medlemmer (nybegyndere).



Som altid er der mangel på nye instruktører til vokseninstruktionen, men i år var der 2 flittige 
medlemmer Jørgen Hald og Michael Raymond som har meldt sig. Hertil kommer at en af klubbens 
tidligere instruktører i en længere årrække Ivan igen har meldt sig med fanen. Det er bare dejligt når 
folk melder sig frivilligt og det er min opfattelse at nybegynderne har været meget glade for både 
Jørgen, Michael og Ivan.

Alle instruktører skal i denne forbindelse have stor tak for arbejdsindsatsen gennem sommeren. Jeg 
håber selvfølgelig at alle nuværende instruktører har haft nogle hyggelige stunder på vandet og at 
alle instruktører selvfølgeligt fortsætter i den kommende sæson 

Jeg vil i den forbindelse opfordre alle andre, som kunne have en interesse i at hjælpe til med 
vokseninstruktionen i den kommende sæson til at kontakte undertegnede.

Børneinstruktionen har lige som sidste år haft en massiv tilgang af medlemmer, faktisk så stor at vi 
igen i august stoppede for yderligere tilgang, idet alt disponibelt materiale og instruktørkapacitet 
blev fuldt udnyttet.

Instruktion for den kommende sæson:
Vi har endnu ikke foretaget en afsluttende evaluering af den forgangne sæsons 
vokseninstruk-tionsforløb, dog alle instruktørerne har løbende snakket sammen hen over sommeren.

1. Der vil igen kun være 1 almindeligt instruktionshold. Dette er begrundet med at vi ikke 
ønske at drive ”rovdrift” på de få instruktører.

2. Hvis det er muligt vil vi igen næste år forsøge at sammensætte det normale instruktionshold 
så tidligt at deltagerne får muligheden for at aflæsse svømmeprøven i Avedøre Svømmehal 
samt prøve klubbens polokajakker de sidste 2 fredage i april 2005.

3. Første instruktionsdag vil lige som i år forsøges opstartet enten på en lørdag eller en søndag 
i tidsrummet kl. 9 - 16

4. Der vil igen blive startet et passende antal turbohold, alt efter hvor mange instruktører kan 
mønste til denne opgave. Folk må meget gerne melde sig

5. Der vil igen blive udarbejdet særlige rokort til nybegynderne, sådan det er muligt at notere 
hvilke prøver der aflagt gennem forløbet

6. Instruktørerne til næste vil forhåbentlig være: Thomas, Ivan, Peter, Ingelise, Jørgen og 
Michael

Næstformand Helle Stuart beretning fra børne- og ungdomsarbejdet
Det har været en god - og travl sæson. Vi har igen i år haft rigtig mange børn til vores 
mandagsroning, og heldigvis er der en hel del gengangere blandt børnene, men også nye børn har 
fundet vej ned i klubben. Vi har - desværre - sidst på sommeren måtte afvise nogle. Det er trist men 
nødvendigt, hvis kvaliteten af tilbuddet, samt ikke mindst sikkerheden skal være i orden. Det er i 
øvrigt et problem som mange af kommunens øvrige sportsforeninger gerne ville have. Mange har 
nemlig svært ved at rekruttere.

Ved den sidste mandagsroning - her den 27. september uddelte vi km-krus til børnene, og der skulle 
uddeles ikke færre end 44 krus - hertil kommer så de børn, der indtil videre udelukkende har roet 
polokajak.. Sammenlagt har børnene i løbet af sæsonen roet 11604 km.



Vi er et forholdsvis stort fast hold til mandagsroningen. Holdet består af Elisa, Birgit, Dan, Peter S 
og Peder, Lone, Heidi, Else-Marie, Henrik og mig selv. Det lyder af måske af mange, men det er 
nødvendigt, når op til 40 børn skal på vandet. Ind i mellem har det været lidt kaotisk, men vi synes 
selv, vi er blevet bedre gennem sæsonen - og bedre end sidste år, så mon ikke vi får endnu mere styr 
på det til næste år. Vi har bl.a. indført magnetskilte og logbøger, for at kunne holde styr på hvem vi 
har, og hvad den enkelte har været igennem af de ting, vil gerne vil have at de skal kunne. 

Der er heldigvis også en del voksne, som har roet med nogle af de børn, der gerne vil ro flere km 
end det kan blive til om mandagen. Det er bl.a. Leon, Ejvin, Lars og Tonny. Vi håber meget at I 
også til næste år stiller op, og vi hører gerne fra andre voksne, som gerne vil på vandet

Børnene har været flittige til at stille op til de stævner, vi har tilbudt. Vi har været med til DM - både 
kortbane og maraton, hvor vi jo fik mange rigtig gode resultater. Vi har været med til to Danske 
Bank Cup stævner, og igen i år har vi været heldige at vinde grej til klubben, i år blev det en pagaj. 
Og så har vi været med til MBB med et meget stort hold.

Vi har arrangeret et par fester med overnatning, en i efteråret, en i foråret, og en natroningstur for de 
lidt større børn, og så er der planlagt en fest med overnatning den 5. november.

Vi har også været medarrangør af Havnens Dag - som blev afholdt grundlovsdag, som også i år var 
en stor succes med masser af aktivitet klubberne i mellem.

Vi har holdt informationsmøde for forældrene i starten af sæsonen, og vi har fået hjælp fra diverse 
forældre til kørsel mv i løbet af sæsonen. Vi kan godt blive bedre på dette punkt, og det vil også 
være noget af det vi skal drøfte, når vi i løbet af efteråret evaluerer sæsonen.

Endelig har vi tilmeldt os projektet ”Et godt miljø for unge”, som er et DIF projekt, der skal give 
inspiration til hvordan foreningerne kan blive bedre til at fastholde de unge medlemmer. Hvk er 
sammen med Nybro-Furå de to kajakklubber, der er med i projektet. Vi håber vi med projektet kan 
blive certificeret som en sportsklub, der er god til at skabe et attraktivt tilbud til unge - et miljø der 
betyder, at de bliver i klubben og sætter deres eget præg på udviklingen af klubben. Det sidste ser 
jeg personligt meget frem til. 


